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Адрес MIRON Violettglas BV 
Stephensonstraat 57 
7903 AS Hoogeveen 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Miron Violetglass’ entire line of containers and closures are European in origin. The Violetglass is manufactured in two highly specialized European
production facilities, both having a centuries-old tradition of glass blowing. Knowledge gleaned from generations of glass production is now combined
with modern, efficient production techniques. Miron violetglass is currently exported to over 50 countries worldwide. Thousands of companies pack
their natural cosmetics, essential oils, homeopathic, medications, flower essences, vitamins, superfoods, teas, spices, honey, oils, water, and many
other products in Miron violetglass. Miron is proud to serve both innovative startups with new creations, as well as established companies ready to
upgrade their packaging solution. Since 2016, Miron operates its own logistics center in Hoogeveen, The Netherlands. All products are shipped directly
to the customers from there, with the exception of the North American and Australian markets, where distributors serve the customers directly.

Violet glass 
Cosmetic jars 
Wideneck jars 
Bottles DIN 18 
Bottle GCMI 24 
Water bottles 
Oil bottles 
Wine bottles 
Apothecary bottles 
Special items 

Accessories 
for Cosmetic jars 
for Wideneck jars 
for Bottles DIN 18 
for Bottle GCMI 24 
for Water bottles 
for Oil bottles

Company Profile of MIRON Violettglas BV

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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